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PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara din  data de 15.02.2008 

 
 

   Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Răscoleanu Pavel 
care a fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.28/2008 adoptată prin votul deschis al majorităţii 
consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 
luni. 

 
 Dl. Răscoleanu Pavel: 

              „Dăm citire rugăciunii „Tatăl Nostru” 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa 
până la această oră un număr de 17 consilieri. Lipsesc motivat: Buzea 
Gheorghe, Bar Sorin, Băloiu Maria, Şerban Ioan. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dl. primar 
Nicolae Schiau, dl. viceprimar Simion Jitian. 

Ca invitaţi participă d-na director economic Căpâlnă Daniela, d-nul 
Bilei Lucian şef Serviciu Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplină în 
Construcţii şi Cadastru. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi .  

Se supune la vot ordinea de zi , care se aprobă cu unanimitate de 
voturi.  

Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii 
consilieri care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau 
rude până la gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului 
local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pentru a se 
consemna în procesul verbal. 

 
Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul 

local cu încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice 
locale nr.215/2001, republicată, sunt nule de drept. 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor în funcţie). 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  



- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Boiangiu Maria care prezintă raportul comisiei juridice 

                 -    d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 
                 -    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
Dl. Magheru Liviu: 
”Din estimările noastre, cam caţi din pensionari accesează aceste 

bilete?” 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Din evidenţele noastre de la decontare, media a fost cam la 2000 

de beneficiari pe lună, cam 24.000 pe an. Faţă de situaţia abonamentelor, care 
erau de 600.000 lei/lună, am ajuns la 16 miliarde pe an, era foarte mult. În plus 
plăteam un transport care nu se făcea, acum plătim doar transportul care se 
efectuează. Aceste bilete pe municipiu costa cam 200.000 lei, la 24.000 de 
pensionari ar costa 500 milioane, deci reducerea e substanţială. Există însă 
posibilitatea ca unii beneficiari să nu utilizeze toate biletele pe 3 luni. 

Oamenii au la dispoziţie 60 de bilete pe 3 luni de zile şi sunt 
mulţumiţi de această iniţiativă.” 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.30/2008 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Boiangiu Maria care prezintă raportul comisiei juridice 
-    d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism 

                 -    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi 
a hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.31/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Boiangiu Maria care prezintă raportul comisiei juridice. 

                 -    d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 



                  
Dl. Răscolean Pavel: 
„Întrucât proiectul de hotărâre are avizul nefavorabil al comisiilor de 

specialitate, nu se supune aprobării.” 
 
Dl. Mariş Remus: 
„Aceste concursuri de frumuseţe de cine sunt recunoscute? Dacă 

era vorba de a ajuta un copil talentat, eram de acord.” 
 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Vă amintesc că la şedinţele anterioare am alocat sume pentru 

anumite concursuri chiar anonime: sanitarii pricepuţi, concurs pe meserii, etc. 
Aici este vorba despre o reprezentantă a Hunedoarei, despre munca sa, precum 
şi de faptul că ne reprezintă şi face cinste acolo unde participă. 

Aveţi fiecare dintre dvs. câte o invitaţie pentru mâine dimineaţă la 
ora 11,00, când vom inaugura oficial clădirea fostului B.R.D. unde vor funcţiona 
toate compartimentele de relaţii cu publicul: informare pentru cetăţeni, taxe şi 
impozite locale, concesiuni, amenzi, precum şi un birou al Casei Judeţene de 
Pensii. Vă invit să participăm într-un număr cât mai mare, deoarece e un 
eveniment important pentru comunitatea locală.” 

 
Dl. Stoica Romulus – reprezentant al ligii pensionarilor: 
„Referitor la această hotărâre privitoare la facilităţile privind 

transportul  pentru pensionari, doresc să vă spun că va îmbunătăţi relaţiile cu 
pensionarii, mulţi sunt interesaţi de această hotărâre a Consiliului local. 

Constat încă o dată cu satisfacţie că într-adevăr consiliul local a dat 
gir acestei hotărâri, pentru care vă mulţumesc foarte mult.” 

 
Dl. Schiau Nicolae: 
„Vă rog să-i anunţaţi pe oameni, biletele de acum înainte, se vor 

distribui de la noi, nu de la autogară. Prima dată vom da 80 de bilete, pentru 
lunile martie – iunie, apoi din iulie vom intra pe trimestre. Biletele se vor tipări 
zilele acestea şi se vor distribui de la noul nostru sediu.” 

 
Dl. Răducea Ionel: 
„Solicit o situaţie după ce se fac deconturile de bilete. Probabil 

biletele nefolosite vor fi cumpărate la jumătate de preţ.” 
 

              Dl. Răscoleanu Pavel: 
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar 

închisă şedinţa de azi a consiliului local." 
 

          PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
 

 


